

Styremøte nr. 2/2025-26 – 21.02.2026 hos Arne Indregård

Til stede: Arne Indregård, Grethe Hovland, Olav Flaten, Ole-Johan Rygh (via skjerm), Vidar Trogstad Larsen (via telefon), Thomas Hoel (ref.)

Forfall:

Sakliste

1. Info, saker til eventuelt (Arne)
2. Referat fra siste møte (Arne)
3. Økonomi (Grethe)
4. Hjemmeside (Ole-Johan)
5. Stikomiteen (Arne)
6. Teams (Grethe)
7. Rekruttering av nye medlemmer
8. Eventuelt (Arne)
9. Dato for neste møte

Behandling

Nr	Sak	Ansvarlig
1	Info, saker til eventuelt Arne har hatt kontakt med Løypelaget. Arne har også hatt kontakt med Steinset/Øktern, ikke noe nytt fra dem. Grethe vil ha opp fellesturen, som vi skal arrangere i august/september, under Eventuelt.	Arne
2	Referat fra siste møte Ole-Johan har vært i kontakt med Arild om drift av hjemmesida vår. Det gikk greit i starten, men han har støtt på noen problemer, og kommer sterkere tilbake nå. Ikke alt er oppdatert, men navn på styremedlemmene er lagt inn. Grethe har oppdatert Enhetsregisteret i Brønnøysundregistrene.	Arne
3	Økonomi Det har skjedd lite siden siste styremøte, utover et par mindre regninger. Beholdninga nå er rett i underkant av 51 000 kroner. Krav om kontingent er ikke sendt ut ennå, Grethe kommer tilbake til det sammen med Thomas. Vi kan regne med å få inn 12 900.. (43 medlemmer x kr 300,-). Vi får lite renter på brukskontoen, noe kan/bør settes over på høyrente. Flere alternativ. Et spørsmål hvor mye vi kan tjene på det. Vi kommer tilbake til saken. Et spørsmål er hva oppsparte midler skal brukes til. Grethe nevnte lavvo i	Grethe Thomas

Nr	Sak	Ansvarlig
	nærheten av Lauvhaugen, løypekrysset. Olav mente at det kan være fint med bevertning på årsmøter og andre sammenkomster. Et annet godt formål synes Vidar kan være bidrag til Løypelaget. Thomas nevnte utplassering av benker, rasteplasser på strategiske steder. Vi kommer tilbake til saken med ny drøfting i et nytt styremøte. Det er sikkert ulike meninger om dette blant både styremedlemmene og medlemmene i foreningen.	
4	Hjemmeside Ole-Johan er i gang nå. Se for øvrig sak 2.	Ole-Johan
5	Stikomiteen Olav Gjærvold er aktiv på stifronten.. Han har søkt midler til skilting av ny sti. Søknaden går via Løypelaget. Søknaden omfatta også noe utstyr, bl.a. en elektrisk motorsag. Stien går fra Ryggfjellet ned til Grønlundliseter og langs Grønlibekken ned til Sauhaugvannet.	Arne
6	Teams Grethe har sendt oss lenke om oppgradering av Teams. Litt uklart hva oppgraderinga går ut på, antakelig ikke noe av betydning for oss. Ole-Johan har abonnement på Teams og kan kalle inn til møter som varer mer enn 60 minutter. Vi ser an oppgraderinga og fortsetter som før inntil videre, da vi har nok lagringsplass og programmet fungerer bedre enn tidligere.	Grethe
7	Rekruttering av nye medlemmer En rekrutteringstekst bør ligge godt synlig på hjemmesida, sammen med mulighet for innmelding gjennom nettsida. Grethe oversender hva som bør være med i teksten til Ole-Johan. De som melder seg på, må kunne oppgi mest mulig info i et skjema på nettsida. Påmeldingsinfoen må gå videre til Grethe, som står for medlemslista. Samarbeid Grethe, Ole-Johan og Thomas	Grethe Ole-Johan Thomas
8	Eventuelt Fellesarrangement med Steinset/Øktern til høsten. Forslag om tur over Ryggfjell og ned til Lauvhaugtjønn. I tillegg har vi årsmøtet til høsten. Tentativt forslag om datoer: Fellesarrangementet lørdag 29. august, årsmøtet lørdag 12. september.	Arne
9	Dato for neste møte Dato for neste møte: Lørdag 13. juni	

Referent: Thomas